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Statsminister Anders Fogh Rasmussens svar på spørgsmål nr. 133 (alm. del) stillet af 

Det Politisk-Økonomiske Udvalg. 

 

 

 

 

Spørgsmål: 
 

”Hvor ofte har ministerbilen/-bilerne været anvendt privat i de sidste 10 år?” 

 

Svar: 

 

Der føres ikke kørebog for statsministerens ministerbil af bl.a. sikkerhedsmæssige 

grunde. 

 

Der henvises i øvrigt til finansministerens besvarelse af spørgsmål nr. 132 (alm. del) 

fra Det Politisk-Økonomiske Udvalg den 4. juni 2008. 

Det Politisk-Økonomiske Udvalg (2. samling)
PØU alm. del - Svar på Spørgsmål 133
Offentligt            


